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Formulering:

Op 19 maart 2019 stelden wij onderstaande vragen over de IJzergieterij in Neede.
Wij begrijpen dat er hedenochtend een grote brand heeft plaatsgevonden en dat dit 
niet de eerste keer is. De woordvoerder van de veiligheidsregio geeft aan dat hij 
hoopt dat het pand binnenkort gesloopt gaat worden. Daarmee is men van het 
brandgevaar verlost. Er zal in onze beleving echter ook sprake zijn van mogelijk 
zware verontreinigingen. In de beantwoording van onze vragen uit 2019 geeft u aan 
dat verschillende zaken nog moeten worden onderzocht en u in gesprek bent met de 
curator.  

Vraag: Wilt u ons een chronologisch overzicht geven van alle activiteiten die u in dit 
dossier sinds maart 2019 heeft ondernomen?

Wat zijn de uitkomsten en conclusies uit de onderzoeken die vorig jaar maart nog niet 
waren gehouden? Wat zijn de uitkomsten van de gesprekken met de curator en 
mogelijk ook andere instanties als provincie en veiligheidsregio?

Kortom wat heeft u sinds maart 2019 gedaan, wat zijn de uitkomsten en hoe ziet  het 
spoorboekje naar nu eindelijk een oplossing eruit?

Antwoord:

Naar wij begrijpen is er geen sprake van een doorstart bij de IJzergieterij in Neede.
Hiermee ontstaat mogelijk een vergelijkbaar scenario als recentelijk bij metaalgieterij 
Vulcanus in Doetinchem (Langerak). Benodigde milieu-investeringen maken een 
winstgevende bedrijfsvoering in deze industrie vaak moeilijk of zelfs onmogelijk. Veel 
bedrijven lopen een traject om aan alle wet en regelgeving te kunnen voldoen en 
oude situaties te saneren. Als er een faillissement komt en er geen doorstart 
plaatsvindt draaien mogelijk gemeente en/of provincie op voor de kosten van 
sanering. 

 

Vraag:  
Wat is de status van het bedrijf,  het bedrijfsterrein en de naaste omgeving in termen 
van milieu en volksgezondheid? 

Antwoord:
Het bedrijf is in faillissement. Het vormzand op het terrein moet worden afgevoerd als 
grondstof of afvalstof afhankelijk van de samenstelling van het vormzand. Dit moet nog 
worden onderzocht evenals de mogelijke bodem- en/of grondwaterverontreiniging.

Vraag:  
Kunt u ons een inschatting geven van taken, verantwoordelijkheden en kosten van 
gemeente en provincie nu er geen sprake is van een doorstart? 



Antwoord:
Nee, wij kunnen geen inschatting geven. De eigenaar van het perceel (na het 
faillissement) is in eerste instantie verantwoordelijk voor de afvoer van het vormzand en 
het wegnemen van de mogelijke verontreiniging. We zijn hierover in gesprek met de 
curator.

 Toelichting: 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de 
    griffie. 


